
Referat frå  styremøte  i  sameiget  Frøyset grunneigarlag.

Tirsdag 8.8.2017  kl  18.00, menighetssalen

Desse møtte: Sigmunn Rørvik, Bjørn Nordvang, Gjert-Rune Daae.Terje Daae, Harry Daae.

Sak  1

Langøy-Ospeneset Akvakulturområde, plan-id 1263-201606

Eide Fjordbruk ynskjer å gå over til produksjon med plastringsanlegg og har difor behov for meir areal

for å kunne produsere innafor gitte løyver på høvevis 3120t for Ospeneset og 4680t for Langøy.

Styret i Sameiget Frøyset Grunneigarlag vil uttale seg og sender ut bekymringsmelding då dette anlegget

vil berøre innløpet til Frøysetvassdraget.

Sett i lyset av nedskalering/utflytting av anlegg i Masfjordområde grunna problemstillingar/utfordringar

vil dette vere å flytte "problemet" ut, men Iikavel få konsekvenser for innløpet til Frøysetvassdraget

der anadrom fisk vandrer og dette vil påvirke denne prosessen.

Møtet slutt

Harry Daae

Skrivar

q


